
Protokół nr 46  z obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia  08 wrzesień 2022 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 15:00

Zakończenie obrad – godz. 15:20

Ad 1. Sprawy regulaminowe

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, radca prawny

Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził na podstawie listy obecności, że podjęte dzisiaj uchwały

będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.

• Zatwierdzenie porządku obrad

Przewodniczący  Rady  Gminy zapytał,  czy  są  uwagi,   bądź  wnioski  w  sprawie  zmian  do

proponowanego porządku obrad. Brak uwag.

Zapytał kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad sesji nadzwyczajnej.

W głosowaniu udział bierze 9 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek dzisiejszej sesji

nadzwyczajnej. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2022 – referuje Pani Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska przedstawiała uzasadnienie do przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Skarbnik Gminy za przedstawienie uzasadnienia 

i otworzył dyskusję w sprawie wprowadzonych zmian do budżetu na rok 2022.

Wójt Gminy dokonał wyjaśnienia co było przedmiotem sprawy sądowej z powództwa Mota – Engil

Central Europe i Saur Neptun. Dodał, że łącznie z odsetkami kwota do zapłaty wynosi ponad 453

tysiące złotych. Zaznaczył, że gdyby prowadzona sprawa zakończyła się w przeciągu roku sytuacja

wyglądałaby całkiem inaczej.  Cała sprawa trwała przez okres 9 lat.  Dodał,  że  wyrok sądu jest

prawomocny. 

Radna  Justyna  Perka zapytała  z  czego  zostały  przesunięte  środki  w  budżecie  gminy  w  celu



uregulowania zasądzonych należności.

Pani  Zofia  Gorzyńska wyjaśniła,  że  do  budżetu  przyjęto  wpływy  z  podatku  od  czynności

cywilnoprawnych, dochody te nie były zaplanowane na etapie tworzenia budżetu. 

Radna Justyna Perka zapytała czy w związku z prowadzonymi zmianami konieczna była rezygnacja

z planowanej inwestycji.

Radny  Marian  Płotka zapytał  czy  w  najbliższym  czasie  będzie  konieczna  rezygnacja  z  już

zaplanowanych inwestycji.

Wójt Gminy poinformował, że Gmina nie rezygnuje z planowanych inwestycji, jak i wydatków

zaplanowanych na rok 2022.

Radny Marek Czerwiński zapytał,  czy gmina  będzie podejmowała dalsze działania,  czy będzie

odwoływać się od wyroku sądu.

Wójt Gminy zaznaczył,  że wyrok jest prawomocny. Dodał, że prawdopodobnie możemy złożyć

skargę kasacyjną. W tej chwili czekamy na uzasadnienie, dopiero na podstawie uzasadnienia będzie

możliwość podjęcia dalszych kroków. Wójt Gminy zadeklarował, że jeśli tylko będą przesłanki do

złożenia skargi kasacyjnej to zostanie ona przez gminę złożona. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o wprowadzenie do budżetu dodatkowych środków w kwocie

974 087,00 zł.

Wójt Gminy wyjaśnił, że kwota ta dotyczy zadania w zakresie transportu użyteczności publicznej.

Gmina otrzymuje na to zadanie dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku.

Radna  Justyna  Perka zapytała  o  kwestię  kosztów przejazdów do placówek  oświatowych  przez

uczniów.

Wójt Gminy - koszta związane z transportem młodzieży do szkół ponosi gmina. Przygotowywany

jest dla przewoźnika wykaz uczniów wraz nr legitymacji,  na tej podstawie są drukowane bilety

miesięczne  dla  uczniów.  Zaznaczył,  że  od  każdego  takiego  biletu  gminie  przysługuje  zwrot  

z Urzędu Marszałkowskiego.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Gminy przed  rozpoczęciem  głosowania  poprosił  o  zabranie  głosu  Pana

mecenasa Marcina Skalskiego.  Zapytał  o konsekwencje dla  gminy w sytuacji  nie  uregulowania

zasądzonej należności.

Pan Marcin Skalski wyjaśnił, że w przypadku nie zapłacenia tej należności, która jest objęta tytułem

wykonawczym, zachodziłoby ryzyko wszczęcia przeciwko gminie postępowania egzekucyjnego.

Zaznaczył,  że  wybór  egzekucji  należy  do  wierzyciela.  Dodatkowo  koszty  związane  

z postępowaniem egzekucyjnym powiększałyby zobowiązanie. Dodał, że uregulowanie zasądzonej



należności nie zamyka gminie drogi do złożenia skargi kasacyjnej. Uzasadnienie wyroku odpowie

na pytanie, czy będą podstawy, żeby kierować skargę do Sądu Najwyższego. Zaznaczył, że złożenie

skargi kasacyjnej wymaga spełnienia określonych przesłanek.

Przewodniczący zapytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 9 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XLVI/389/2022  w  w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 3 Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący  Rady  Gminy zamknął  XLVI  nadzwyczajną  sesję  Rady  Gminy,  dziękując

wszystkim za czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy

K. Żelewska       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych;

2. Porządek sesji;

3. Protokół głosowania;

4. Uchwała podjęta na sesji – nr XLVI/389/2022 

Protokół został przyjety przez Radę Gminy Trabki Wielkie na XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy

Trąbki Wielkie w dniu 25 października 2022 roku.


